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Valkenburg wil de ‘slowfood’-
branche uitbouwen tot een
nieuwe pijler onder het toeris-
me in het Geulstadje. Daartoe
probeert wethouder Fabiënne
Leenders (fractie Transperant)
van toerisme de producenten
van ‘slowfood’ rechtstreeks in
contact te brengen met consu-
menten.

Leenders ziet voor de gemeente
daarbij een rol als aanjager weg-
gelegd. „Het is natuurlijk niet
de bedoeling dat wij zelf ‘slow-
food’ gaan aanprijzen. Dat is en
blijft een taak voor het bedrijfs-
leven. Maar we willen dat als ge-
meente wel stimuleren, met de
nadrukkelijke bedoeling om
onszelf weer terug te trekken
als de boel eenmaal loopt.”
Valkenburg is al langer bezig
met ‘slowfood’: het betere eten
en drinken, als tegenhanger

van de ‘fastfood’ uit de snack-
bar. Tijdens de eerste Sylvester-
boulevard in de Gemeentegrot
zijn begin dit jaar ook nadruk-
kelijk ‘slowfood’-producten ge-
presenteerd aan het grote pu-
bliek. 
Een delegatie van Valkenburg is
ook naar een ‘slowfood’-beurs
in Turijn geweest om standhou-
ders te werven voor die onder-
grondse eindejaarsmarkt. Vol-
gens wethouder Jef Kleijnen
(SP) heeft Valkenburg op dat
punt ook zelf voldoende kwali-
teit in huis: „Het Geuldallam
van slager Lebouille is wijd en
zijd bekend.” 
Leenders wil dat toeristen
straks in Valkenburg ‘de hele
keten’ kunnen volgen: „In
Schin op Geul kunnen ze zien
hoe onze wijn wordt gemaakt.
Vervolgens kun je die wijn in
onze restaurants proeven. En
als het aan mij ligt komen er
ook nog winkels waar je die
wijn voor thuis kunt kopen.”


